

德国莱茵 TÜV 含回收材料产品认证服务 TÜV Rheinland Recycled Material Verified Service

迈向可持续发展未来

Lead to Sustainable Future

各国政府和相关机构为了减少废弃物增加带来 的风险, 以及减缓全球变暖导致的环境恶化, 已开始对各种日常消费用品、塑胶制品、工艺 制品、金属制品、纸制品和玻璃制品等制定相 关规范。如今的再生材料生产技术较以往变得 更加成熟, 国际买家日益关注再生材料在产品 中的应用, 也积极鼓励厂商在产品中使用再生 材料以满足环保要求。然而,添加再生材料的 成品仍无法仅通过常规的产品测试方式来确认 是否如实使用再生材料及其添加比例。德国莱 茵TÜV 专家在再生材料添加情况的检验以及再 生材料管理体系方面经验丰富,可帮助生产厂 商根据国际标准ISO 14021 (针对特性如可再 循环、可重复使用、再循环材料、再循环含量 等)进行认证。通过技术审查后,将取得认证 证书、德国莱茵TÜV专属的Certipedia 识别号和 "含回收材料产品"标识,以此向国际买家和 消费者呈现产品即符合环保要求也满足安规性 能的卓越品质。

取得德国莱茵TÜV含回收材料产品认证,可以帮助您提升品牌声誉,以差异性优势赢得客户的信赖。





In order to reduce the risks of increasing wastes and impact of global warming, governments of different nations and relevant institutions all start to illustrate relevant environmental protection policy regarding the manufacturing of consumer products, plastic products, craft products, metal products, paper products and glass products, etc. Nowadays, the manufacturing of recycling process and recycled materials used in finished products is getting matured. Buyers also pay attention to this point and actively encourage the use of recycled materials in production to meet environmental protection requirements. However, the finished products made of recycled materials is usually unable to be proven the recycling process and recycled content just through typical product testing. TÜV Rheinland experts in Germany and Greater China have rich experience in the verification of recycled content and the management system of recycling process. The manufacturer can use the certificate, the exclusive identification number and the mark of TÜV Rheinland "Recycled Material Verified" to prove containing recycled materials on the certified products after passing the technical verification through the third-party certification according to the international standard ISO 14021 (for recyclable, reusable, recyclable, recycled materials, recycling ratio, etc.), showing to international buyers and consumers the excellent quality of products that meet both environmental protection requirements and legal or safety criteria.

Certified recycled content products by TÜV Rheinland Recycled Material Verified can add value to your enterprise and brand reputation, win the trust of customers and earn the advantages for you.



我们的服务

Our services

- 再生材料供应商审核
 - Recycling provider audit
- 组织和再生材料管理系统运作的有效性
 - Effectiveness of the manufacturing and process of the recycled material management system
- 产品再生材料来源和种类确认
 - Verification of source and type of recycled materials
- 产品再生材料含量比例验证
 Verification of recycled material and proportion used in product
- 含回收材料产品生产能力检验
 Verification of the ability to manufacture recycled materials product
- 含回收材料产品安全性检测
 Recycled content product legal or safety test
- 再生材料管理和产品安全性培训服务
 Training services of recycling material management and product legal or safety requirement

服务流程

Service process



- 根据ISO 14021 或GB/T 24021 验证再生料来源和含量计算 Recycled content product verified per ISO 14021 or GB/T 24021
- 确保再生料产品满足安规性能要求

Product legal or safety requirements satisfied

工厂检查
 On-site factories inspection

材料类型:

MATERIAL TYPES

- 塑料制品 Plastic
- 金属制品 Metal
- 木制品 Wood
- 纸制品 Paper
- 玻璃制品 Glass

产品范围:

PRODUCT SCOPE

- 手工具类 (家用、花园、车用) Tools
- 梯子 Ladder
- 拉杆箱、包类 Luggage, backpack
- 运动用品类 Sports
- 充气用品 Inflatable articles
- 休闲用品 Leisure and Camping
- 日用杂货 Groceries
- 装饰品 Decorations
- 卫浴盥洗用品 Sanitary accessories

- 自行车及配件 Bicycle and accessories
- 汽车周转箱 VDA栈板 Pallet
- 婴童用品 Infant products
- 文具 Stationery
- 厨房用品、餐桌用品 Cookware/tableware
- 家具 Furniture宠物用品 Pet products

• 包装 Packaging

德国莱茵TÜV大中华区 TÜV Rheinland Greater China 服务热线 Hotline 4001183833

+852 21921022 (中国香港 Hong Kong) service-gc@tuv.com



关注我们的微信:

TUV 莱茵

